
 
 
Jaarverslag secretaris IJsclub Oranjewoud seizoen 2016-2017 
 
Voor het vierde jaar op rij geen winter genoeg om onze mooie ijsbaan te openen voor de le-
den. Er werd kort op de ijsbaan geschaatst, echter zonder instemming van het bestuur. He-
laas lijkt niet iedereen te beseffen dat dit gevaarlijk kan zijn. Doordat een aantal mensen door 
het ijs zakten werd ook het ijs beschadigd. Bij doorzettende vorst is dit uitermate jammer om-
dat dit enerzijds het ijs verzwakt en anderzijds tot bevroren schotsen leidt. We zullen grotere 
borden aanschaffen om deze bij beginnende vorst bij de baan plaatsten om toetreders erop te 
wijzen dat het ijs nog niet veilig is. 
 
Het aantal leden slonk van 534 naar 518. Tijd voor een flinke winter dus! Gezien de hevige 
orkanen zal het wel helemaal niets of een juist een stevige winter worden. Piet Paulusma 
verwacht in ieder geval binnen 8 jaar een Elfstedentocht...  
 
De automatische incasso blijft een succes. De vrijwilligers hebben nog weer een aantal extra 
incasso formulieren getekend meegekregen van de leden. Op dit moment betaalt 85% van de 
leden automatisch! 
 
Afgelopen jaar zijn flink meters gemaakt met betrekking tot de realisatie van het ijsclubge-
bouwtje. De kostenramingen voor het realiseren van een volwaardig traditioneel gebouw wa-
ren zo hoog dat het plan werd opgevat om een gebouw op een of andere wijze met containers 
te realiseren. Het bestuur heeft Ben Brouwer en Jetze de Jong gevraagd te helpen zoeken 
naar mogelijke containers om een clubgebouw tegen geringe kosten, maar met ruim voldoen-
de functionaliteit te kunnen realiseren. Deze bleken gebruikt zeer betaalbaar te zijn. Er is on-
derzocht hoe een aantal containers gekoppeld konden worden om tot een handige vorm te 
komen. Uiteindelijk is gekozen om een 20 en 40 ft container aan elkaar te koppelen.  
 
De containers in bestaande vorm plaatsen was geen optie. Jetze Sipma heeft onze wensen 
verwerkt in een uiteindelijk ontwerp. We zijn hem daarvoor zeer erkentelijk. 
 
Eind juli is de vergunning voor het plaatsen van het gebouw bij de gemeente aangevraagd. 
Omdat we het gebouwtje iets de baan in willen plaatsen zullen we op een handige andere 
plek de baan iets moeten vergroten om de inhoud van de baan gelijk te houden voor het Wet-
terskip. Op het moment van schrijven ligt de aanvraag nog ter inzage. 
 
Verder is het vermelden waard dat de Rabobank afgelopen jaar met een clubactie kwam. 
Doordat een 20 tal leden onze club als favoriete club hebben aangemeld bij de Rabo hebben 
we 100 euro als sponsorgeld van de Rabo bank mogen ontvangen. De actie wordt dit jaar 
herhaald. Door de actie in de nieuwsbrief van dit jaar te vermelden hoopt het bestuur op een 
hogere opbrengst. 
 
Er is tijdens het seizoen 2016-2017 tweemaal regulier vergaderd. 
 
De secretaris, 
 
Jacob Dijk 
 
Oranjewoud, oktober 2017 
 



 
 
Bestuurssamenstelling 
 
 
Voorzitter:   Jaap van der Zee  Prins Bernhardweg 41   Telefoon: 0513-636505 
        8453 XC  Oranjewoud    
Secretaris:    Jacob Dijk   H. Amalialaan 9    Telefoon: 0513-682038 
        8453 VB  Oranjewoud   E-mail: info@ijscluboranjewoud.nl 
Penningmeester:   Henk Kok   Koningin Julianaweg 11   Telefoon: 0513-682072 
        8443 DP  Heerenveen  
Lid/aktiviteiten:   Joldert Holtrop   Koningin Wilhelminaweg 62  Telefoon: 0513-631312 
        8453 WT  Oranjewoud 
Lid/materialen/ijsmeester:  Jan Oosterbaan  Tolhuisweg 7    Telefoon: 0513-631585 
        8443 DT  Heerenveen 
Lid/aktiviteiten:  Marja Piek   Altenalaan 13    Telefoon: 0513-633473 
        8443 EB  Heerenveen 
Lid/aktiviteiten:   Ellen Brouwer-Woortman Prins Bernhardweg 7   Telefoon: 0513-682598 
        8453 XB Oranjewoud 
Lid/aktiviteiten:   Janny de Jong   Koningin Wilhelminaweg 42b  Telefoon: 06-11951225 
        8453 WT Oranjewoud  
 
 
 
Rooster van aftreden: 2017 (eind seizoen 2016-2017) * Piek, Dijk 
    2018 (eind seizoen 2017-2018) * Kok, Oosterbaan, de Jong 
    2019 (eind seizoen 2018-2019) * Van der Zee, Holtrop, Brouwer Woortman 
 
 


